
                      

       REPUBLIKA HRVATSKA
PRIMORSKO – GORANSKA ŽUPANIJA
               OPĆINA FUŽINE
                Općinsko vijeće

KLASA: 024-02/24-01/06
URBROJ: 2170-19-24-10
Fužine, 14. studenog 2024.

Z A P I S N I K 
S 25. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE FUŽINE ODRŽANE U VIJEĆNICI

OPĆINE FUŽINE DANA 14. STUDENOG 2024. GODINE S POČETKOM U 17:00 SATI

Nazočni:

• članovi  Općinskog  vijeća:  Slavko  Starčević,  Valentin  Crljenko,  Nataša  Marohnić
Trglavčnik, Tajana Kauzlarić Korica, Dario Colnar, Nataša Blažević Starčević, Slobodan
Huš, Sabina Urbanc

Nenazočni:

• članovi Općinskog vijeća: Marinko Kauzlarić

Ostali nazočni:
• David Bregovac, općinski načelnik
• Helena Pavić, Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Fužine
• Tea Štimac, Viši savjetnik za financije
• Josipa Vlahović, Stručni suradnik za komunalne poslove
• Maja Starčević, Viša stručna suradnica za financije i društvene djelatnosti
• Nensi Urbanc, zapisničar
• Predstavnici medija

Predsjednik Valentin Crljenko pozdravio je sve nazočne te utvrdio da je na današnjoj sjednici
nazočno 8 (osam) članova Općinskog vijeća. Predsjednik Valentin Crljenko je nadalje utvrdio da
je  nazočan  dovoljan  broj  članova  Općinskog  vijeća  kako  bi  sve  donesene  odluke  bile
pravovaljane i može se nastaviti sa radom.

Predsjednik Valentin Crljenko obavijestio je prisutne da se sjednice snimaju.

Predsjednik Valentin Crljenko navodi da se kreće s prihvaćanjem predloženog Zapisnika s 24.
sjednice Općinskog vijeća Općine Fužine održane 30. rujna 2024.godine uz napomenu da su bila
dva zapisnika jedan s odgođene sjednice i drugi s nastavka sjednice koja je održana.
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Zapisnik s prethodne sjednice stavljen je na primjedbe.

Nitko nema primjedbi na zapisnik.

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi Zapisnik s 24. sjednice Općinskog
vijeća Općine Fužine održane 30. rujna 2024.godine.

S 8  (osam)  glasova  ZA prihvaćen  je  Zapisnik  s  24.  sjednice Općinskog  vijeća  Općine
Fužine.

Za vijećnička pitanja prijavili su se:

1. Nataša Blažević Starčević - dva (2) pitanja,
2. Nataša Marohnić Trglavčnik - dva (2) pitanja,
3. Tajana Kauzlarić Korica - dva (2) pitanja,
4. Slavko Starčević- jedno (1) pitanje,

Predsjednik Valentin Crljenko pročitao je dnevni red i otvorio raspravu. 
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasanje predloženi Dnevni red.

Predsjednik Valentin Crljenko utvrđuje da je jednoglasno prihvaćen sljedeći 

DNEVNI RED
1. Vijećnička pitanja
2. Prijedlog Trećih izmjena i dopuna proračuna Općine Fužine za 2024. godinu 
3. Prijedlog Trećih izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine

Fužine za 2024. godinu 
4. Prijedlog Trećih izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području

Općine Fužine za 2024. godinu 
5. Prijedlog Prvih izmjena Programa utroška šumskog doprinosa za 2024. godinu
6. Prijedlog Drugih izmjena Socijalnog programa Općine Fužine za 2024. godinu 
7. Prijedlog Drugih  izmjena  Programa javnih  potreba  u  predškolskom i  školskom odgoju  i

obrazovanju Općine Fužine za 2024. godinu 
8. Prijedlog Prvih izmjena Programa javnih potreba Općine Fužine u sportu za 2024. godinu
9. Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade (B) 
10. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi 
11. Prijedlog Odluke o kupoprodaji nekretnine (k.č. br.4789/1, K.O. Lič) 
12. Prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnine u vlasništvu Općine

Fužine (k.č. br. 6058/2, K.O. Lič) 
13. Prijedlog Plana upravljanja imovinom za 2025. godinu 
14. Prijedlog Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu
15. Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o I. izmjenama Pravilnika o

upisu djece u Dječji vrtić ,,Snježna pahulja“ 
16. Prijedlog Odluke o uvođenju Riznice Općine Fužine 
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Ad 1.: Vijećnička pitanja
Slijedom prijave predsjednik Valentin Crljenko poziva vijećnike da upute vijećnička pitanja.

1. Nataša Blažević Starčević – Prvo pitanje odnosi se na dio Novog naselja u Fužinama.
Obratili su mi se stanovinici koji kažu da imaju problema zbog toga jer im nije rješena
odvodnja.  Jedanaest  stanova  je  bez  kanalizacije,  tj.  spojeni  su  na  septičku  jamu,  a
problem  nastane  kada  te  jame  treba  prazniti,  a  moraju  skupiti  sredstva  i  čekati
koncesionara.  Kada se može očekivati  rješenje tog problema? Navodno Vi već nešto
znate o tome. Jeste li nešto doznali?

- David Bregovac: Hvala na pitanju. Upoznat sam s situacijom da je riječ o jedanaest ili
dvanaest obitelji koje nisu uspjele biti spojene na kanalizaciju. Koliko imam saznanja
jedan stanovnik nije dozvolio da se taj spoj napravi, pa smo odlučili to riješiti na način da
ćemo  nakon  izmjene  Prostornog  Plana  Općine  Fužine,  sljedeće  godine  krenuti  s
izmjenom Urbanističkog plana uređenja. Namjera je da se otkupi jedna privatna čestica i
napravi cesta. Razmišljamo kako i na koji način ćemo taj dio Novog naselja povezati na
kanalizaciju. Do tog trena stanovnici navedenog dijela Novog naselja imat će pravo, u
cijeni računa koji budu plaćali, kao i svi kada se bude spojila kanalizacija, imati pravo
korištenja novog kamiona koji je Komunalac d.o.o. Delnice kupio za pražnjenje septičkih
jama. Cisternu za pražnjenje septičkih jama do sada je imao Obrt „Juranić“, a u planu je
da to preuzme Komunalac d.o.o. Delnice. 
Tvrtka Komunalac d.o.o. Delnice i stanari Novog naselja morat će dogovoriti sastanak na
koji  način  će  se  vršiti  usluga,  jedan  način  je  da  Komunalac  Delnice  dolazi  prazniti
septičke jame jedan put na mjesec ili svaka tri mjeseca, a drugi način je da će netko od
stanovnika nazvati Komunalac Delnice da dođe isprazniti kanalizaciju. U ovom trenutku
nije  se  uspjela  spojiti  kanalizacija,  ali  tražimo način  da  to  riješimo i  spojimo ih  na
cjevovod koji se nalazi na glavnoj cesti. Postoji mogućnost spajanja pomoću pumpe, no
takav način iziskuje mnogo veće troškove. Vezano za kanalizaciju -  UPOV uređaj za
pročišćavanje  je  u  fazi  završetka,  testiranje  navedenog  uređaja  bit  će  u  dvanaestom
mjesecu na starom sustavu kanalizacije i nadam se da ćemo se sljedeće godine pomalo
početi spajati na kanalizaciju.  

- Nataša Blažević Starčević: Nadam se da će i putem medija stanovnici navedenog dijela
Novog naselja čuti odgovor i biti zadovoljni načinom rješavanja problema.

- David Bregovac: Mislim da su stanovnici već upoznati.

Drugo pitanje:
- Nataša Blažević Starčević: Mi ovdje kada postavljamo pitanja, postavljamo pitanja koja

nas osobno zanimju ili zanimaju stanovnike općine. Zamoljena sam da ne postavljam
pitanje već da pročitam otvoreno, protestno pismo stanovnika fužinarca Žarka Blaževića,
koji sada živi na Slavici. 
Nataša Blažević Starčević čita otvoreno pismo upućeno od strane Žarka Blažević koje
glasi:
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„Poštovani Načelniče, poštovani vjećnici Općine Fužine,

Pišem Vam ovo pismo ponukan nedavnim događajima u svom rodnom mjestu.

Kao prvo, iz  svima nepoznatih razloga, uništili  ste dio prekrasne šume u parku
Gorica,  opravdavajući  se  dotrajalošću i  starošću prekrasnih bukava,  a sada na
moje osobno zgražanje, unakazili ste stare povijesne lipe i kesten u središtu mjesta
ispod crkve sv. Antona Padovanskog.

Pitam se, kako u zaštićenoj zoni, gdje se mora poštovati način obnove zgrada i
obiteljskih kuća, možete dozvoliti takav vandalizam nad jadnim zelenilom.

Pitam se, da li Vi uopće znate šta je bilo u povijesti na mjestu tog parka.

Mislim  da  bi  obnašatelji  vodećih  dužnosti  u  općini  morali  poznavati,  barem
površno, povijest općine kojom upravljaju.

Isto tako, želim Vas upoznati da iduće godine naše mjesto slavi 300 god. gradnje
Karoline i nadam se da tom prilikom nećete unakaziti lipe u parku Franje Račkog,
koje  su  starije  od  tog  datuma.  Oko  tih  lipa  postoje  povijesne  priče  koje  treba
turistički valorizirati, ako uopće ima netko tko može taj posao odraditi. Minimum
odavanja priznanja njihovoj dugovječnosti bi bilo postavljanje prikladnih pločica
sa datumima njihove starosti.

Inače, uređenjem parkova se bavi struka koja se zove hortikultura i vrlo rado će
vam dati savjet kako to odraditi ako ih pitate. Ali jeftinije je zvati auto-košaru i za
male pare poslati jadnog „Pepija“ da odradi taj prljavi posao. Sad možete na te
nakaze postaviti lampe da bar služe za uličnu rasvjetu. Ako ste dobili mandat na
izborima da vodite općinu, ne znači da ju morate uništiti.

Znam da sam ja za Vas samo jedan dosadni penzioner i staro gunđalo, ali morate
znati da mnogi ljudi s kojima sam pričao, dijele moje mišljenje samo nitko neće
doći u općinu i osobno Vam uputiti kritiku.

Stoga  Vas  molim  da  prestanete  uništavati  još  malo  preostale  jezgre,  koja  je
nakaradnom gradnjom apartmana na prodaju, totalno promijenila vizuru Fužina i
nepovratno unakazila ono što je moglo biti adut i velika prednost drugim općinama
za bavljenje turizmom i ugodno življenja stanovništva.

Sa štovanjem, Žarko Blažević, rođeni fužinarac, sada nastanjen na Slavici 17a.

P.S.  Mogli  biste  ujedno  doći  i  pogledati  kakvo  je  stanje  ceste  kroz  Slavicu  do
rezervoara za vodu na kraju naselja.“

-

4



- David Bregovac:  Ne bih vršio raspravu s jednim čovjekom koji je to napisao i poslao
Vama pismo vjerojatno preko Zanoškar Damira. Mogu vam dati pismo u kojem su mi
ljudi zahvalili da smo to napokon napravili jer su stabla oštećivala krovove kuća i prijetila
opasnošću ljudima koji su onuda prolazili. Ništa nije napravljeno na svoju ruku, pogotovo
ja nisam ništa napravio niti radim ništa na svoju ruku kao što sam već u više navrata
ponovio. Postoji struka, a to su Hrvatske šume d.o.o., isključivo struka koja je rekla kako
da postupimo, a tako smo i  postupili.  Drvo nije odrezano i  uništeno, sljedeće godine
ponovno će imati grane i lišće na tom dijelu. U Parku Gorica rušili smo stabla, jer od
ledoloma nije uređeno i jer su nam pisali brojni ljudi koji tamo žive. Posao mi je da
pazim, gledam, a isto tako zaštitim ljude koje prolaze da nam se ne bi dogodilo da nas
netko tuži, jer je dosad bilo tužbi. Lipa i kesten koji su obrezani sljedeće godine ponovno
će imati grane, a isto tako fužinarci koji su tamo bili rekli su da je to konačno netko
riješio.  Netko  kaže  jedno,  netko  kaže  drugo.  Ne  izgrađujem  apartmane  i  nikom  ne
pripremam da ih gradi, pokušavam napraviti da u ovoj općini bude funkcionalno i lijepo.

- Nataša Blažević Starčević: Ne znam zašto ste spomenuli gospodina Damira Zanoškara,
gospodin Žarko Blažević je član PGS-a i osnivač PGS-a iz davnih dana. 

- David Bregovac: Ispričavam se.

- Nataša Blažević Starčević: Vezano uz sigurnost već nekoliko puta spomenuli smo neke
kuće, recimo kuću koja se nalazi pored doma koja isto tako prijeti sigurnosti ljudi koji
prolaze, a valjda se to pitanje ne rješava.

- David Bregovac: Koja?

- Nataša Blažević Starčević:  Ova kuća koja se nalazi odmah pokraj Općine. Mislim da
možda postoji mogućnost vezano i za nju.

- David Bregovac: Sve što je na upravljanju Općine Fužine, a nije u privatnom vlasništvu
rušit će se. Dobivamo upozorenja ljudi koji navode da se nekome od susjeda nešto ruši,
no za takve stvari možemo samo poslati upozorenje, a za ono što je u vlasništvu Općine
Fužine mi odgovaramo i moramo to riješiti. Lipa u Parku Franje Račkog je prelijepa, ali
vremenski uvjeti se mijenjaju i postoji mogućnost da se kada puše jak vjetar šruši. Ne
radimo na  svoju ruku imamo ljude  koji  se  time bave,  ja  sigurno kao Načelnik neću
donositi odluke o nečemu što ne znam i ne radim, za to postoji struka. Moj posao je da
dam ideju, a da struka tu ideju razradi. O rješavanju takvih stvari preporuku daje struka.
Hrvatske šume d.o.o. dale su preporuku na koji način je potrebno pristupiti rješavanju
navedenih stvari. Komnalni redar je dobio prijavu i poslao upozorenje da je potrebno
srušiti određeno stablo jer mu grane otpadaju.

- Helena Pavić zamolila je za riječ.

- Predsjednik Valentin Crljenko daje riječ Heleni Pavić.

5



- Helena  Pavić: Za  Park  Goricu  napravljen  je  projekt  krajobrazne  arhitektice  Zrinke
Brajan i temeljem njenog Projekta uređenja Gorice koji  se radio na zahtjev stanara u
okolici  koji  su  tvrdili  da  im  stabla  koja  su  ostala  u  lošem  stanju  još  od  ledoloma
ugrožavaju krovove kuća. Zrinka Brajan izradila je Projekt i Projektom je određeno koja
stabla je potrebno odrezat. Nakon provedene Javne nabave za izvođača radova, Denis
Štimac iz Hrvatskih šuma d.o.o. u suradnji s Komunalnim trgovačkim društvom Fužine
d.o.o. označio je stabla i stabla su se rušila onako kako je struka označila, nitko nije rušio
na svoju ruku. Osim toga stanarka Martina Miloš zahvalila je ovaj tjedan Općini Fužine
za reakciju i zamolbu jer je tražila uklanjanje, odnosno orezivanje lipa koje su ugrožavale
krov njene kuće u neposrednoj blizini.

2. Nataša Marohnić Trglavčnik – Obratili su mi se stanovnici Ulice Kolibice II koji kažu
da su se prije nekoliko godina obratli Općini Fužine i zamolili da im se postavi oznaka
ulice. Ta oznaka već nekoliko godina je navodno u izradi. Stanovnici te ulice dolaze u
situaciju da im se vrlo često pojavljuju ljudi koji traže starački dom, a samim time i meni
je postalo jasno to lutanje. Ulica Kolibice II nema oznake. Zašto navedena Ulica toliko
dugo nema oznake i da li se provodi kontrola oznaka naših ulica u općini Fužine i koliko
često se te ploče postavljaju i mijenjaju?

• David Bregovac:  Hvala  na  pitanju.  Sve  table  se  provjeravaju.  Pripremamo za  cijelu
općinu  Fužine  postaviti  nove table  s  brojevima.  Obzirom da  imamo problema s  tim
ulicama povoljnije nam je bilo raditi nove table nego mjenjati imena ulica, jer samim
time moraju se mijenjati i osobne iskaznice. Problem je s ulicama Kolibice I, Kolibice II,
Donje Selo, Ulica Ulice, Vicićeva koje se spajaju i dosta su nezgodne. Nažalost iz nekog
razloga table  još  uvijek nisu stigle.  Direktor  Komunalnog trgovačkog društva  Fužine
d.o.o.  počeo je s  pripremama. Zašto table  nisu stigle i  još nisu postavljene ne znam:
Nabavljen je material. Stručni suradnik za komunalne poslove i Viši stručni suradnick za
komunalne poslove i komunalno redarstvo - komunalni redar,  službenice Jedinstvenog
Upravnog  odjela  Općine  Fužine  surađivale  su  s  direktorom  Komunalnog  trgovačkog
društva Fužine d.o.o. Cilj je da se table postave i da se ljude upozor i usmjeri u koju ulicu
skreću. Provjerit ću zašto još to nije riješeno.

Drugo pitanje:
- Nataša Marohnić Trglavčnik: Stanovnicima naselja Fužine (ne znam da li je i u drugim

naseljima općine Fužine situacija jednaka), a imali smo u zadnjih godinu dana, a možda i
nešto više sreće da nije bilo mnogo snijega, dogodi se situacija da na našim lokalnim,
nerazvrstanim cestama postoji potreba čistiti  snijeg, a ralica dođe i  nema kamo baciti
snijeg zato što su se sagradili zidovi doslovno uz rub cesta i tada se dešava da ralica
istovari  snijeg  u  prvo  slobodno  dvorište.  To  je  ono što  se  ne  bi  trebalo  događati,  a
najmanje se ne bi trebalo događati ljudima koji ovdje žive. Naglašavam da u slučaju kada
se to desi ljudima koji imaju vikendice i onima koji se vikendom pojave, onda možda
mogu to i razumijeti, međutim kada vam se desi da Vam netko istrese dvije do tri korpe
snijega doslovno ispred vrata, zato što ga ne može istresti kod susjeda koji je podignuo
zid uz rub ceste, onda je to popriličan problem. Mene osobno zanima, a zanima i ljude, da
li se nešto poduzima s obzirom na to. Dakle, da li se poduzimaju nekakve radnje da se ti
zidovi uklone ili da se naprosto nađu punktovi na koje će se odvoziti snijeg?

6



- Sabina Urbanc zamolila je za riječ.

- Valentin Crljenko daje riječ Sabini Urbanc.
- Sabina Urbanc: Meni se taj problem stvarno događa. Prilikom kretanja ralice kroz moju

ulicu, ralica ide do kraja ulice i nema kamo iskrcati snijeg pa ga iskrca na moje bočno
parkiralište koje mi je jako važno, to parkiralište mi nije u dvorištu nego se nalazi iza
kuće. I doista sve istresa kroz cijelu zimu i to se zamrzne tako da ne mogu niti očistit. To
mjesto kao peto parkirno mijesto mi je veoma važno kada radim.

- Odgovor na drugo pitanje: 
- David  Bregovac:  Dobro,  ja  ću  porazgovarati  s  direktorom  Komunalnog  trgovačkog

društva  Fužine  d.o.o.  Nisam  pratio  te  situacije,  mogu  ga  upozoriti  da  pripazi  gdje
iskrcava snijeg te mu reći da ga slobodno iskrca na teren koji je prazan u blizini Vas.

- Sabina Urbanc: Dok je moj susjed Knežević vozio ralicu i kada bi išao s ralicom unazad
korpu sa snijegom istovario bi na susjedov vrt, negdje gdje ne smeta nikome. Kada zimi
dođu susjedi iz Slavonije ne mogu od snijega pristupiti kući.

- David Bregovac: Upozoriti ću Merisa da pripazi na to. 
Vezano  uz  problem  sa  zidovima  sagrađenim  uz  cestu  Viša  stručna  suradnica  za
komunalne  poslove  i  komunalno  redarstvo  -  komunalni  redar  u  zadnje  vrijeme  piše
Opomene, Upozorenja i dopise građevinskoj inspekciji. Pisali smo Županijskoj upravi za
ceste PGŽ-a, vezano za zid koji se nalazi odmah do ceste, ni oni ne znaju šta će napraviti
po tom pitanju. Kada prođe Županijska ralica i sruši zid, krivit će nas tj. njih da im je
ralica srušila zid, ali jednostavno ne može drugačije. Ralici je teško prolaziti jer nema
nogostupa  pa  to  dovodi  do  kompliciranih  situacija.  Novim  izmjenama  i  dopunama
Zakona o građevinskoj inspekciji te Zakona o komunalnom gospodarstvu prebacit će se
veće ovlasti na komunalne redare po kojima će moći izdati Nalog za rušenje. Mi sada ne
možemo nikome naložiti rušenje dok se ne obavi procedura koja je dugotrajna. Napisana
su brojna Rješenja, ali nešto se riješi, a nažalost većina toga ne.

- Nataša Marohnić Trglavčnik:  Vjerujem da se sjećate kada sam u vrijeme dok je još
gospodin  Dino  Piljić  bio  direktor Komunalnog  trgovačkog  društva  Fužine  d.o.o.
upozorila da se konkretno to meni desilo. Ralica je došla, digla je materijal, tretiralo se
nekom kemikalijom, uništena mi je živica i cijeli vrt, a načelno nije se poduzelo ništa.
Ajmo tako reći da se sve to oporavilo. Poseban problem unutar godinu dana nastao je u
Ulici Klađe zato što vi kada prolazite tom Ulicom koja je prije bila doslovno oslobođena
sada je to “jedan bunker nanovo izgrađen”, od zavoja prema Ambulanti i sama vidljivost
na toj prometnici je katastrofalna. Apeliram i molim u ime građana i u svoje osobno ime
kao građana da se nešto pod hitno učini jer to stvarno nije u redu.

3. Tajana Kauzlarić Korica: Prvo pitanje postavila bi vezano za Advent. Jučer sam vidjela
na stranicama Općine Fužine članak u kojem se pisalo o dobivenih 20.000,00 eura od
strane Primorsko – goranske županije povodom 150 godina turizma, ukoliko se ne varam.
Pošto ste tamo izjavili da će Advent biti skromniji i manji zanima me šta znači skromniji
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i manji obzirom da smo prošle godine ipak imali raskošan Advent. Da li će to značiti
veliko razočaranje?

- David  Bregovac: Hoće!  20.000,00  eura  dobivenih  od  strane  Primorsko  –  goranske
županije namijenjeno je za obljetnicu 150 godina turima za cijelu godinu. Troškovi svake
manifestacije, koja je malo kvalitetnija, s poznatijim imenom iznose oko 20.000,00 eura.
Vijećnici su predložili da se osigura iznos od 3.000,00 eura, a kroz Rebalans Proračuna
dodan je još iznos od 2.000,00 eura. Prošle godine troškovi za naš domaći bend iznosili
su 600,00 eura, a sada su troškovi za taj isti bend narasli na 1.200,00 eura. Neće biti
klizališta. Djeca me zovu, pitaju i šalju mi poruke s upitom da li će biti klizališta. Neće!
Toliko  sredstava  nažalost  nemamo.  Advent  će  biti  skromniji,  održat  će  se  paljenjje
svijeća, pjevat će naš Mješoviti pjevački zbor „Vrelo“, svirat će Puhački orkestar Fužine,
a možda i neki bend. Održat će se Dječji doček Nove godine u Parku Gorica. Pokušati
ćemo to osvijetliti, no neće biti muzike i klizališta bez obzira na to kolko je korišteno, ali
jednostavno je to tako. Od Primorsko – goranske županije tražili smo da nam dodjele
sredstva u iznosu od 50.000,00 eura, no nažalost dobili smo 20.000,000 eura od kojih
smo pokrili troškove manifestacija koje su održane, a to su: Jurjevo, Dan Općine Fužine,
Majka Božja Snježna, Bobičasto voće, Medun fest i dr... Nažalost cijene su otišle gore.
Troškovi nastupa Opće opasnosti prije dvije do tri godine kada su svirali kod nas iznosili
su 30.000,00 kuna, sada je taj iznos narastao na 10.000,00 eura. Volio bi da Parni valjak
dođe kod nas, no troškovi benda su 25.000,00 eura samo za njih a potrebno je izdvojiti
još iznos za muziku, ozvučenje, zaštitare,  HDS ZAMP i to je problem. Sredstva za sve
navedeno nema. Održat će se Advent, Šetnja s bakljama, Ispračaj stare i doček Nove
godine u podne. Za Ispračaj stare i doček Nove godine u podne pokušavamo angažirati
Gustafe sa Žažarom bendom tako da dovedemo nekog poznatijeg za taj događaj. 

Drugo pitanje:
- Tajana Kauzlarić Korica: Drugo pitanje bi se odnosilo na naše Komunalno trgovačko

društvo  Fužine  d.o.o.  obzirom  da  ste  Vi  član  Skupštine,  a  ja  sam  igrom  slučaja  u
Nadzornom  odboru.  Ne  znam  da  li  ja  nisam  dobila  e-mail,  ali  od  kada  sam  ja  u
Nadzornom odboru nismo imali nikakav sastanak, gdje bi se podnio nekakav izvještaj, a
mislim  niti  nama kao  vijećnicima.  Danas  mi  se  desila  situacija  da  zbog  toga  jer  je
zahladilo i temperature su u minusu, a ceste su bile zaleđene, na postavljeno pitanje o
radu zimske služba ja nisam znala šta bih odgovorila ljudima. Na mjestu sam kojem
jesam, ljudi mi postavljaju pitanja, a kako da im kažem da mi zapravo nismo imali niti
jedan sastanak. Kao član Nadzornog odbora nemam nikakvih saznanja o tome što se
događa u Komunalnom trgovačkom društvu Fužine d.o.o.

- David Bregovac: Ali gospođo Korica Vi niste član Nadzornog odbora. Član Nadzornog
odbora  je  Slobodan  Huš,  Slavko  Starčević  i  netko  od  zaposlenika  Komunalnog
trgovačkog društva Fužine d.o.o.

- Tajana Kauzlarić Korica: Ja nisam bila obaviještena o tome da ste me makli s mjesta
člana Nadzornog odbora.

- David Bregovac: Nisam znao da ste Vi bili član Nadzornog odbora.
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- Tajana Kauzlarić Korica: Znam da sam bila član, no ne znam kada ste me makli s tog
mjesta. 

- David Bregovac: Jeste li išta potpisali kod Javnog bilježnika?

- Tajana Kauzlarić Korica:  Ne jer onda ste to naknadno slali na potpisivanje, kada se
otkrilo da se nije potpisalo, znam da je bilo nešto oko toga.

- David  Bregovac:  U svakom slučaju  niste  član  Nadzornog  odbora  i  zbog  toga  niste
dobivali e-mailove, oni koji jesu dobivali e-mailove su ovdje. Po pitanju zimske službe
ona  radi.  Bilo  je  problema  na  Slavici.  Više  puta  sam danas  obišao  općinu  i  sve  je
posipano.

- Tajana Kauzlarić Korica: Bio je problem na Gmajni.

- David Bregovac: Na Gmajni? Nisam znao.

- Tajana Kauzlarić Korica:  Zvali smo i obavijestili komunalnog redara jer se nitko iz
Komunalnog trgovačkog društva Fužine d.o.o. nije javio na telefon.

- David Bregovac: Kada sam bio na Gmajni, Gmajna je bila posipana.

- Tajana Kauzlarić Korica: Možda ste bili nakon toga.

- David Bregovac:  Djelatnik Komunalnog  trgovačkog društva Fužine  d.o.o. je  vozio i
posipao cestu. Znam za problem na Slavici.

- Valentin Crljenko: Molim da se provjeri s direktorom Komunalnog trgovačkog društva
Fužine d.o.o. zašto nisu obaviješteni bivši članovi Nadzornog odbora da više nisu članovi
tog odbora.

- David Bregovac: Provjeriti ću.

- Sabina Urbanc:  Nije mi jasno.  Kada smo Dario Colnar  i  ja  dali  ostavku tko je  nas
zamijenio?

- Valentin Crljenko: Nema veze tko vas je zamijenio nego zašto nitko nije obaviješten
službeno. 

- Sabina Urbanc: Ukoliko su dva člana izašla iz Nadzornog odbora, po meni trebala su i
ući dva člana u Nadzorni odbor.

- Valentin  Crljenko:  Promijenio  se  društveni  ugovor  i  manje  je  članova  Nadzornog
odbora. Molio bi da se službenim putem obavijesti  bivše članove Nadzornog odbora o
navedenom. 
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4. Slavko Starčević: Imam pitanje vezano za Novo naselje u Liču. Prodane su dvije čestice
u Novom naselju u Kružnoj ulici,  treća se  sada prodaje.  Gospođa Biljana Trajkovski
kupila je jednu česticu i zabetonirala je. Desetak metara iza njene kuće nalazi se općinsko
zemljište. Zbog čega je to tako napravljeno da se nije sve zajedno spojilo u jednu česticu,
jer Općina Fužine sada to mora kositi. Tako je napravljeno prije nekih deset do petnaest
godina. Zašto je to tako napravljeno? Dok gospođa nije kupila zemljište nisam znao za to,
mislim da bi to trebalo provjeriti i omogućiti da se taj dio zatvori u neku cjelinu.

- David  Bregovac:  Hvala  na  pitanju.  Povijest  ovdje  nikako  da  nas  zaobiđe.  Josipa
Vlahović i ja razgovarali smo o tome da li možemo izvući nekakve čestice, ali je previše
usko pa se ne može. Ne znam kako da to uklopimo.  Uklapamo cijelu Kružnu ulicu,
jedanaest terena od 600 do 800 kvadrata koje bi namijenili za mlade, ali taj dio je dosta
dugačak i uzak. Josipa morat ćeš provjeriti ima li ima dovoljno širine pa da se možda
parcelira ili da se proda ako nekome odgovara za okućnicu. Ne znam zašto je to tako
ostalo. Pokušavamo sve riješiti.

Predsjednik Valentin Crljenko zahvalio je vijećnicima na postavljenim pitanjima, a Načelniku i
Jedinstvenom upravnom odjelu zahvaljuje na danim odgovorima.

Ad 2.:   
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Trećih izmjena i dopuna proračuna
Općine Fužine za 2024. godinu.
Tea Štimac obrazložila je drugu točku dnevnog reda.
Načelnik  David  Bregovac  predlaže  dva  amandmana  na  prijedlog  Trećih  izmjena  i  dopuna
proračuna Općine Fužine za 2024. godinu.
Vijećnicima su podijeljeni Amandmani.

Amandman I glasi:

AMANDMAN BROJ 1
NA PRIJEDLOG TREĆIH IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA OPĆINE FUŽINE

 ZA 2024. GODINU

Na temelju članka 41. Zakona o proračunu (Narodne novine broj 144/21) i članka 51. stavka 2.
Poslovnika  Općinskog  vijeća  Općine  Fužine  (Službene  novine  Općine  Fužine  broj  06/21)  u
Posebnom dijelu Prijedloga Trećih izmjena i dopuna Proračuna Općine Fužine za 2024. godinu
predlaže se  sljedeće:

povećanje sredstava na stavci:

Oznaka
Program: 1005  Osnovno  i  srednjoškolsko
obrazovanje i stipendiranje učenika i studenata
Aktivnost: A100007  Produženi  boravak  u
osnovnoj školi
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Izvor: 1.1. Opći prihodi i primici Planirani
iznos 2024.

Povećanje Novi iznos
2024.

Stavka: 36 Pomoći dane u inozemstvo i unutar
općeg proračuna 33.930,00 3.000,00 36.930,00

koja će se osigurati smanjenjem sredstava na stavci:

Oznaka
Program: 1005  Osnovno  i  srednjoškolsko
obrazovanje i stipendiranje učenika i studenata
Aktivnost: A100009  Pomoć  učenicima  u
srednjoškolskom obrazovanju
Izvor: 1.1. Opći prihodi i primici Planirani

iznos 2024.
Smanjenje Novi iznos

2024.
Stavka: 37 Naknade građanima i kućanstvima
na temelju osiguranja i druge naknade 6.400,00 -3.000,00 3.400,00

Obrazloženje amandmana na Prijedlog Trećih izmjena i dopuna
 Proračuna Općine Fužine za 2024. godinu

Ovim  amandmanom  predlaže  se  povećanje  sredstava  za  provođenje  Programa  produženog
boravka  djece  pri  Osnovnoj  školi  Ivanke  Trohar  Fužine  u  iznosu  od  3.000,00  €  na  teret
planiranih  sredstava  u  sklopu  aktivnosti  A100009  Pomoć  učenicima  u  srednjoškolskom
obrazovanju.

Naime,  Osnovna  škola  Ivanke  Trohar  Fužine  dostavila  je  zahtjev  za  plaćanje  troškova
produženog boravka koji  su u odnosu na izvorni  Proračun povećani  zbog činjenice da su u
mjesecu listopadu i dijelu studenog bile zaposlene 3 radnice (zbog korištenja prava radnika na
bolovanje i godišnji odmor nakon roditeljskog dopusta).

Ukupna visina  Proračuna  ovim se  amandmanom ne  mijenja,  već  se  predlaže  preraspodjela
sredstava između proračunskih aktivnosti i programa.

Amandman II glasi:

AMANDMAN BROJ 2
NA PRIJEDLOG TREĆIH IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA OPĆINE FUŽINE

 ZA 2024. GODINU

Na temelju članka 41. Zakona o proračunu (Narodne novine broj 144/21) i članka 51. stavka 2.
Poslovnika  Općinskog  vijeća  Općine  Fužine  (Službene  novine  Općine  Fužine  broj  06/21)  u
Posebnom dijelu Prijedloga Trećih izmjena i dopuna Proračuna Općine Fužine za 2024. godinu
predlaže se sljedeće:
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povećanje sredstava na stavci:

Oznaka
Program: 1033 Poduzetništvo
Aktivnost: A100001 Program potpora za mikro
poduzetnike
Izvor: 1.1. Opći prihodi i primici Planirani

iznos 2024.
Povećanje Novi iznos

2024.
Stavka: 38 Ostali rashodi

20.000,00 9.656,70 29.656,70

koja će se osigurati smanjenjem sredstava na stavkama:

Oznaka
Program: 1005  Osnovno  i  srednjoškolsko
obrazovanje i stipendiranje učenika i studenata
Aktivnost: A100009  Pomoć  učenicima  u
srednjoškolskom obrazovanju
Izvor: 1.1. Opći prihodi i primici Planirani

iznos 2024.
Smanjenje Novi iznos

2024.
Stavka: 37 Naknade građanima i kućanstvima
na temelju osiguranja i druge naknade 6.400,00 -3.400,00 3.000,00

Oznaka
Program: 1002 Financijski poslovi
Aktivnost: A100001 Otplate kredita
Izvor: 1.1. Opći prihodi i primici Planirani

iznos 2024.
Smanjenje Novi iznos

2024.
Stavka: 54  Izdaci  za  otplatu  glavnice
primljenih kredita i zajmova 92.540,00 -6.256,70 -86.283,30

Obrazloženje amandmana na Prijedlog Trećih izmjena i dopuna
 Proračuna Općine Fužine za 2024. godinu

Ovim amandmanom predlaže se povećanje sredstava na programu Poduzetništvo u iznosu od
9.656,70 € na teret planiranih sredstava u sklopu aktivnosti: A100001 Otplate kredita u iznosu
od 6.256,70 € i aktivnosti A100009 Pomoć učenicima u srednjoškolskom obrazovanju u iznosu
od 3.400,00 €.

Po  provedenom  javnom  pozivu  za  subvencioniranje  i  poticanje  razvoja  poduzetništva  na
području Općine Fužine za 2024. godinu utvrđen je veći broj prijava. Kako bi omogućili svim
prijaviteljima koji zadovoljavaju uvjete javnog poziva dodjelu maksimalnog iznosa potpore u
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skladu s  Programom mjera  subvencioniranja  i  poticanja  razvoja  poduzetništva  na  području
Općine Fužine (Službene novine Općine Fužine broj 05/2023) potrebno je osigurati  dodatna
sredstva.

Ukupna visina  Proračuna  ovim se  amandmanom ne  mijenja,  već  se  predlaže  preraspodjela
sredstava između proračunskih aktivnosti i programa.

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.

Za raspravu su se javili Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Nataša Marohnić Trglavčnik i
Valentin Crljenko,  a odgovore na pitanje dali su Tea Štimac, Maja Starčević, Helena Pavić i
David Bregovac.

Predsjednik Valentin Crljenko predlaže stanku od 5 minuta.

U 18:23 h, nakon proteka vremena za stanku, nastavlja se sa sjednicom.

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu o drugoj točci dnevnog reda i daje na glasovanje
donošenje druge točke dnevnog reda.

S 3 (TRI) glasa ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Tajana Kauzlarić Korica)  2 (DVA)
glasa  PROTIV (Slobodan  Huš,  Nataša  Blažević  Starčević)  i  3  (TRI)  glasa  SUZDRŽANA
(Nataša Marohnić Trglavčnik, Sabina Urbanc, Dario Colnar)  
                                                                                                                                      
NISU PRIHVAĆENE:
Treće izmjena i dopuna proračuna Općine Fužine za 2024. godinu

Predlagatelj Trećih izmjena i dopuna proračuna Općine Fužine za 2024. godinu David Bregovac
istaknuo je kako predložene izmjene uključuju ključne stavke vezane uz realizaciju programa
navedenih u Dnevnom redu pod točkama 3, 4, 5, 6, 7 i 8. Bez usvajanja ovih izmjena, navedeni
programi ostaju bez zakonske i financijske osnove za provedbu.

Na temelju članka 39. Zakona o proračunu financiranje programa mora se temeljiti na važećem
proračunu. Slijedom nabedenog predlagatelj povlači predložene programe.

Predsjednik Valentin Crljenko navodi da se s Dnevnog reda povlače točke 3, 4, 5, 6, 7 i 8., a to
su: 
 Prijedlog Trećih izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine

Fužine za 2024. godinu 
 Prijedlog Trećih izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na području

Općine Fužine za 2024. godinu 
 Prijedlog Prvih izmjena Programa utroška šumskog doprinosa za 2024. godinu
 Prijedlog Drugih. izmjena Socijalnog programa Općine Fužine za 2024. godinu 
 Prijedlog Drugih  izmjena  Programa javnih  potreba  u  predškolskom i  školskom odgoju  i

obrazovanju Općine Fužine za 2024. godinu 
 Prijedlog Prvih. izmjena Programa javnih potreba Općine Fužine u sportu za 2024. godinu
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Ad 9.:   
Predsjednik  Valentin  Crljenko  iznosi  da  je  primljen  prijedlog  Odluke  o  vrijednosti  boda
komunalne naknade (B).
Josipa Vlahović obrazložila je devetu točku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Za  raspravu  su  se  javili  Nataša  Blažević  Starčević,  Nataša  Marohnić  Trglavčnik  i  Valentin
Crljenko, a odgovore na pitanje dali su David Bregovac i Helena Pavić.

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i  daje  na glasovanje donošenje devete točke
dnevnog reda.

Sa 7 (SEDAM) glasova ZA (Slavko Starčević,  Valentin Crljenko, Tajana Kauzlarić Korica,
Nataša Marohnić Trglavčnik, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić Trglavčnik) i  1
(JEDAN) glas PROTIV (Nataša Blažević Starčević) donosi se:

Odluka o vrijednosti boda komunalne naknade (B)

Ad 10.:   
Predsjednik  Valentin  Crljenko  iznosi  da  je  primljen  prijedlog  Odluke  o  izmjeni  Odluke  o
komunalnoj naknadi.
Josipa Vlahović obrazložila je desetu točku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Za  raspravu  su  se  javili  Sabina  Urbanc,  Nataša  Blažević  Starčević i  Valentin  Crljenko,  a
odgovore na pitanje dali su David Bregovac i Helena Pavić.
Predsjednik  Valentin  Crljenko zatvara  raspravu i  daje  na  glasovanje  donošenje desete  točke
dnevnog reda.

S 8 (osam) glasova ZA donosi se:

Odluka o izmjeni Odluke o komunalnoj naknadi

Ad 11.:   
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o kupoprodaji nekretnine
(k.č. br.4789/1, K.O. Lič).
Helena Pavić obrazložila je jedanaestu točku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Za raspravu su se javili Slobodan Huš, Tajana Kauzlarić Korica Nataša Marohnić Trglavčnik i
Valentin Crljenko, a odgovore na pitanje dali su David Bregovac i Helena Pavić.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje jedanaeste točke
dnevnog reda.

Sa 7 (SEDAM) glasova ZA (Slavko Starčević,  Valentin Crljenko, Tajana Kauzlarić Korica,
Nataša Marohnić Trglavčnik, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić Trglavčnik) i  1
(JEDAN) glas SUZDRŽAN (Nataša Marohnić Trglavčnik) donosi se:

Odluka o kupoprodaji nekretnine (k.č. br.4789/1, K.O. Lič)
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Ad 12.:   
Predsjednik  Valentin  Crljenko  iznosi  da  je  primljen  prijedlog  Odluke  o  raspisivanju  javnog
natječaja za prodaju nekretnine u vlasništvu Općine Fužine (k.č. br. 6058/2 K.O. Lič). 
Helena Pavić obrazložila je dvanaestu točku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvanaeste točke
dnevnog reda.

Sa 5 (PET) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Tajana Kauzlarić Korica, Sabina
Urbanc, Dario Colnar) i 3 (TRI) glasa PROTIV (Nataša Marohnić Trglavčnik, Nataša Blažević
Starčevič, Slobodan Huš) donosi se:

Odluka o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnine u vlasništvu Općine Fužine
(k.č. br. 6058/2 K.O. Lič)

Ad 13.:   
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog  Plana upravljanja imovinom za
2025. godinu.
Tea Štimac obrazložila je trinaestu točku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje trinaeste točke
dnevnog reda.

Sa 5 (PET) glasova ZA (Slavko Starčević, Valentin Crljenko, Tajana Kauzlarić Korica, Sabina
Urbanc,  Dario  Colnar)  i  3 (TRI)  glasa  SUZDRŽAN (Nataša  Marohnić  Trglavčnik,  Nataša
Blažević Starčevič, Slobodan Huš) donosi se:

Plan upravljanja imovinom za 2025. godinu

Ad 14.:   
Predsjednik  Valentin  Crljenko  iznosi  da  je  primljen  prijedlog  Plana  djelovanja  u  području
prirodnih nepogoda za 2025. godinu.
Josipa Vlahović obrazložila je četrnaestu točku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje četrnaeste točke
dnevnog reda.

S 8 (osam) glasova ZA donosi se:

Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2025. godinu
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Ad 15.:   
Predsjednik  Valentin  Crljenko  iznosi  da  je  primljen  prijedlog  Odluke  o  davanju  prethodne
suglasnosti na Pravilnik o I. izmjenama Pravilnika o upisu djece u Dječji vrtić ,,Snježna pahulja“.
Helena Pavić obrazložila je petnaestu točku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje petnaeste točke
dnevnog reda.

S 8 (osam) glasova ZA donosi se:

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Pravilnik o I. izmjenama Pravilnika o upisu
djece u Dječji vrtić ,,Snježna pahulja“

Ad 16.:   
Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o uvođenju Riznice Općine
Fužine.
Tea Štimac obrazložila je šesnaestu točku dnevnog reda.
Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.
Nitko se nije javio za raspravu.
Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje šesnaeste točke
dnevnog reda.

S 8 (osam) glasova ZA donosi se:

Odluka o uvođenju Riznice Općine Fužine

Nakon završenih rasprava po točkama dnevnog reda predsjednik Valentin Crljenko se zahvalio
svima na suradnji te zaključuje sjednicu Općinskog vijeća Općine Fužine u 19:05 sati.

            Zapisničar                                                                                            Predsjednik

          Nensi Urbanc                                                                                 Valentin Crljenko v.r.
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